
Referat af afdelings bestyrelses møde den 9. april 2016 

 

Fremmødte: 

Anitta, Nickie, Trunte og Stine 

Der blev talt om de igangværende projekter med vores velkomst-, valhalla-, og 

bestyrelsespjecer, som vi er lidt bagud med. Der blev sat en deadline på til den 

25. juni, hvor vi så gerne skulle være færdige med at lave pjecerne klar til at bli-

ve printet ud. 

 

Vi startede med planlægning af årsmødet, som vi forsætter med ved næste 

møde. Årsmødet er sat til den 22. september 

 

Vi snakkede om sommerarrangement med grill hygge og om hvordan bestyrel-

sen kunne bruge nyhedsbrevet til at søge efter tovholdere til dette arrange-

ment og derved involvere andre beboere end bestyrelsen til at deltage aktivt i 

det. Bestyrelsen vil gerne på sigt vise andre at det kan være sjovt at være i en 

bestyrelse og lave nogen ting for og med andre. Det kan skabe interesse for 

årsmødet i afdelingen, men også for at deltage i bestyrelsen. 

 

Det næste møde vil være den 21. maj kl 13-15 hos Stine.  

 

 


